Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

一月份通告一

2020-21 綜合中等教育證書 (GCSE) 中文科考試報名事宜

學校現正安排非華語學生申請綜合中等教育證書(GCSE)中文科考試,以考取國際認可的中國語 文資歷,協助他們升學及就業。

收費詳情如下:

考試費	合資格者可獲豁免考試費	
港幣\$1,820	合員格 百 項	

如合乎以下其中一項情況,中四至中六考生可獲豁免考試費:

(1) 在中、小學期間學習中國語文少於六年;

(2) 在學校學習中國語文已有六年或以上,而課程為較淺易的中國語文調適課程。

考試日期如下:

日期	卷目	時間
2021年5月前	說話	待定
2021年6月15日	聆聽	下午7:00(大約45分鐘)
2021年6月15日	閱讀	待定 (1 小時 5 分鐘)
2021年6月23日	寫作	下午8:00(1小時25分鐘)

請填妥回條,並於2021年1月6日(星期三)前,由 貴子弟把回條及**身份證副本**交回姚敏華老師。 如有查詢,請致電2121-0884與姚敏華老師聯絡。

以上通告 學生家長/監護人

校長

校長

二零二一年一月四日	陳珮珊		林志江	謹啟
回 條(一月份通告一/2020-2 (請定	21年度綜合中等教育 %1月6日前交回姚	Conversion of the second second	斗 考試報名事 宜)	
本人 🗌 已詳閱一月份通告一及知悉有關	每排。 / 🗌 對本達	自告有不明白的地方	,並欲提出意見:	
本人□ 同意 子女參加是次考試,並符合	合資格可獲豁免費用	0		_
□ 不同意 子女參加是次考試。				
學生姓名:	班 別:		學號:	
家長/監護人簽署:	家長/監護人姓名:		日期:	

Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

<u>1st Notice for January</u> Application of General Certificate of Secondary Education (GCSE) Chinese Examination 2020-21

4th January ,2021

Dear Parents/Guardians,

To facilitate NCS students' academic and career advancement, it is suggested that students sit the General Certificate of Secondary Education (GCSE) examination. It is an internationally recognised Chinese Language qualification. The examination fee per student is as follows:

Normal Examination Fee	Subsidized Examination Fee	
(Without EDB Subsidy)		
HKD \$1,820	HKD \$0	

Candidates will be granted a waiver of the examination fee if they meet the following criteria:

- (a) have learnt Chinese Language for less than six years while receiving primary and secondary education,
- (b) have been learning Chinese Language for 6 years or above, and have been taught an adapted and simpler curriculum and not the normal cumculum adopted by the majority of students in local schools.

The examination dates are as follows:

Examination Date	Subject Name	Starting Time
Before May 2021	Chinese Paper 2H Speaking	TBC
15 June 2021	Chinese Paper 1H Listening	7:00 pm (Approx. 45 mins)
15 June 2021	Chinese Paper 3H Reading	Consecutive section (1 hour 5 mins)
23 June 2021	Chinese Paper 4H Writing	8:00 pm (1 hour 25 mins)

Please submit the reply slip with **a copy of the students' identification document** to Ms Iu Man Wah on or before 6th January 2021 (Wednesday). For enquiries, please contact Ms Iu Man Wah on 21210884.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

 Prin	Chan Pui Shan	Mr. Lam Chi Kong Principal			
Principal Reply Slip (1 st Notice for January/ Application for GCSE Chinese Examination 2020-21) (Please return the reply slip to Ms Iu Man Wah on 6 th January 2021)					
\square I have read this notice and have no queries. / \square	□ I have some queries about this	s notice and wish to express			
my view:					
□ My child will attend the GCSE examination and is eligible for subsidized examination fee.					
□ I regret that my child will not attend the GCSE examination. Thank you.					
Name of Student:	Class :	Class number:			
Signature of Parent/Guardian:	Name of Parent/Guardian: _	Date :			